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Abstract:

The idea that religion has a tendency to promote violence is part
of the conventional wisdom of societies, and speech religious have
been both a source of violence and of inspiration for non-violent
activity in the service of peace, this article focuses on two aspects of
speech religious are not easily separated (the passion and commitment
of its members) ; likewise, advocates of a particular religion need a
critical understanding of their own religion and a sympathetic outlook
toward other religions.

Keywords: The religious speech, Transcendentalism, Violence.
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Résumeé:

L’idée que la religion a tendance a promouvoir la violence fait
partie des idées recues des sociétés et que les discours religieux sont a
la fois une source de violence et une source d’inspiration pour les
activités non-violentes au service de la paix. Cet article se concentre
sur deux aspects du discours religieux ne sont pas facilement
séparable (passion et engagement de ses membres) ; de méme, les
défenseurs d’une religion particuliére ont besoin d’une compréhension
critique de leur propre religion et d’une vision empreinte de sympathie
envers les autres.

Mots clés: Le discours religieux, Transcendantalisme, La
violence.
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